
Sprawozdanie z działalności Rady Sołeckiej za rok 2022 

 
Rada Sołecka w składzie :  

Szotek Wioleta – sołtys 

Zając Mariola – członek 

Suchan Barbara – członek 

Liśnikowska Irena – członek 

Wodejko Justyna – członek 

Michalik Danuta – członek 

odbyła swoje dwa spotkania.  

Pierwsze spotkanie dotyczyło złożenia wniosków do Urzędu Gminy w celu ich zrealizowania. 
Były to następujące wnioski: 

1. Demontaż betonowych słupów ogłoszeniowych i założenie nowych tablic ogłoszeniowych 

2. Przebudowa krawężników na wyjeździe ze szkoły w celu bezpiecznego zejścia na parking 

3. Po ukończeniu remontu boiska szkolnego wykonać remont generalny odnogi ul. 
Słonecznej w kierunku dojazdu na owo boisko 

4. Wykonania przejścia dla pieszych w okolicy ul. Śmieji i ul. Morcinka 

5. Obcięcie drzew i krzewów przy drogach gminnych 

6. Zobligowania zakładu energetycznego do obcięcia drzew przy latarniach 

7. Łatanie dziur dróg gminnych. 

8. Wymiana wszystkich przestarzałych słupów energetycznych oraz słupów drewnianych ze 

względów bezpieczeństwa i znacznego ich zużycia 

9. Rozebranie bocznych ścian altany ze względu na ich bardzo duże zdewastowanie 

10. Zobligowanie zarządu dróg powiatowych do obcięcia drzew przy ul. Wiejskiej nad drogą i 

chodnikami 

11. Rozpatrzenie wniosków mieszkańców z ul. Cichej, Słonecznej i Leśnej w celu budowy 
progów zwalniających.  

Zrealizowano wnioski dotyczące wycinki gałęzi, remontów cząstkowych dróg, reszta czeka na 
realizację w tym roku kalendarzowym.  

 



Drugie spotkanie miało na celu rozdysponowanie środków z funduszu sołeckiego za 2022 r. 
które zostały niewykorzystane oraz podział środków na 2023 r. Plan został przyjęty na 
Zebraniu Wiejskim i wygląda następująco: 

- wykonanie dokumentacji projektowej dwóch odcinków linii oświetlenia ulicznego na 
drogach gminnych tj. odnoga ul. Słonecznej w kierunku posesji Felis oraz na łączniku ul. 
Słonecznej i Wiejskiej – 13000 zł w celu poprawienia bezpieczeństwa poruszających się tą 
drogą użytkowników 

- zakup lektur w celach uzupełnienia oraz materiałów pomocniczych w celu organizacji zajęć 
wakacyjnych dla dzieci i młodzieży dla biblioteki publicznej w Gogołowej – 5000 zł  

- zakup czytnika do drzwi wejściowych dla dzieci ze szkoły podstawowej w Gogołowej -2000 
zł w celu zapewnienia bezpieczeństwa dzieci w szkole i ograniczeniu dostępu osób 
niepowołanych do budynku szkoły 

- zakup i montaż rolet w grupie żabki przedszkola w Gogołowej – 8000 zł w celu poprawy 
jakości przebywania dzieci w oddziele przedszkolnym 

- rozbudowa monitoringu na boisku sportowym w Gogołowej – 6000 żl w celu zwiększenia 
bezpieczeństwa 

- zakup i montaż tablic ogłoszeniowych – 6000 zł w celu organizacji lepszej informacji dla 
mieszkańców 

- organizację dożynek gminnych w Gogołowej – 7000 zł w celu integracji mieszkańców 

- zakup nowych bombek oświetlenia i ozdób choinkowych – 5000 zł ze względów na znaczne 
zużycie obecnych ozdób oraz poprawienie wizerunku wsi w okresie świątecznym 

- działalność kulturalna - 5235 zł w celu organizacji imprez integracyjnych dla mieszkańców 

Plan został przyjęty przez mieszkańców.  

Rada sołecka brała również udział w przygotowaniu kapliczki i obejścia przed mszą strażacką. 
Zadbała o jej czystość i krzewy wokół niej. Pomagała również przy przygotowaniu 
parafialnych dożynek w kościele. Organizowaliśmy wyjazd do Mikołowa Śmiłowic jednak z 
braku chętnych się nie odbył. 

Jako sołtys i radna uczestniczyłam w obradach rady gminy, w różnego rodzaju 
spotkaniach z przedstawicielami instytucji, uczestniczyłam w posiedzeniach spółki wodnej. 

Na bieżąco zgłaszałam uszkodzone lampy, nawierzchnie dróg, błąkające się psy oraz padłą 
zwierzynę. Na tym sprawozdanie zakończono. 

Szanowni Państwo chciałabym jeszcze kilka słów powiedzieć do Was.  Coś się zaczyna 
i coś się kończy. Czternaście lat temu zaczęła się moja przygoda z sołtysowaniem i właśnie 
dziś dobiega jej koniec. Skłamałabym gdybym powiedziała że był to łatwy czas ale nieprawdą 
też jest że było jakoś szczególnie trudno. Po prostu jak w życiu raz lepiej raz gorzej. Wszystko 



zależało od spraw z którymi przyszło mi się zetknąć i od ludzi z którymi te sprawy 
załatwiałam.  

Na samym początku chciałabym serdecznie podziękować przede wszystkim Wam mieszkańcy 
za dobre słowa, wyrozumiałość oraz pomoc w różnych sytuacjach jak również za 
mobilizowanie mnie do dalszej pracy na rzecz Gogołowej. Za to że zaufaliście mi wybierając 
mnie czterokrotnie pod rząd. Jest to dla mnie ogromne wyróżnienie i będę o tym zawsze 
pamiętała. Zapewniam Was że nawet kiedy nie będę już sołtysem zawsze służę swoją 
pomocą. 

Chciałabym podziękować obecnie kończącej kadencję radzie sołeckiej za te 4 lata współpracy 
i życzyć im dalszego zapału do pracy na rzecz naszej miejscowości. Bez Was nie dałabym 
sobie rady.  

Pragnę również podziękować władzom gminy, wszystkim pracownikom oraz radnym za 
współpracę, zawsze rzetelną pomoc i wsparcie w pracy sołtysa.  

Swoje podziękowania kieruję również do dyrektorów szkoły w Gogołowej p. Grażyny 
Chachulskiej i Anny Holona za wspaniałą współpracę oraz wyrozumiałość. 

Dziękuję również paniom z Koła Gospodyń Wiejskich w Gogołowej z przewodnicząca Danutą 
Michalik na czele jak również strażakom Ochotniczej Straży Pożarnej z Prezesem Mirosławem 
Winkler oraz Związkowi Emerytów z Markiem Liśnikowskim na czele, za zaangażowanie i 
pomoc w różnych sytuacjach . Mogłam na Was liczyć zawsze kiedy Was potrzebowałam.  

Podziękowania należą się również osobom i firmom , które zawsze wspierały mnie finansowo 
poprzez sponsorowanie różnego rodzaju imprez takich jak dożynki, zabawy karnawałowe, 
festyny. 

Na koniec dziękuję mojej rodzinie za pomoc, cierpliwość i wyrozumiałość oraz za to że 
zawsze wspieraliście mnie w mojej pracy bez słów wyrzutów, że czasem was zaniedbałam. 

Na tym chciałabym zakończyć i moją czternastoletnią pracę zostawić pod ocenę 
mieszkańców. Życzę Wam abyście dobrze wybrali następcę ponieważ uważam że nasza 
miejscowość zasługuje na to by się rozwijać i w przyszłości być piękną i zadbaną. Jednak 
pamiętajcie, że to nie tylko sołtys powinien o to walczyć, ale cała społeczność. Nowemu 
sołtysowi i radzie sołeckiej życzę ogromnego zapału i chęci do pracy. Dziękuję za wszystko 
wszystkim, a tych których w jakikolwiek sposób skrzywdziłam to z serca przepraszam. 
Dziękuję za uwagę. 

 

Sołtys Sołectwa Gogołowa 

/-/  

Wioleta Szotek 


